
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Filipa Libickiego 

na 46. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 lipca 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra rozwoju i finansów Mateusza Mora-

wieckiego 

Na zeszłym posiedzeniu Senatu rozpatrywaliśmy ustawę o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pra-

cy. W trakcie dyskusji, zarówno na posiedzeniu komisji, która zajmowała się ustawą, jak i podczas posiedze-

nia plenarnego, pan minister Marcin Zieleniecki, reprezentujący Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki Spo-

łecznej, mówił, że są prowadzone prace nad tym, aby wobec tych, którzy pracują w Polsce, a są imigrantami 

ekonomicznymi – dotyczy to głównie imigrantów z Ukrainy – można było zastosować takie rozwiązania 

prawne, aby nie było już problemu, który często ma bardzo wielu pracodawców, związanego z tym, że są to 

pracownicy krótkoterminowi i, jeśli gdzieś pojawia się lepsza oferta, to bardzo szybko porzucają pracę, zdo-

bywszy już jakieś doświadczenia u jednego pracodawcy. Pan minister Zieleniecki mówił o tym, że w Mini-

sterstwie Rozwoju są prowadzone prace nad tym, aby w jakiś sposób tych pracowników – nie wiem, czy to 

jest dobre określenie – przywiązać do pracodawcy, tak żeby po prostu przez dłuższy czas pracowali u jednego 

pracodawcy. 

Mówił o tym pan minister Zieleniecki. Zapytany przeze mnie powiedział, że takie prace w Ministerstwie 

Rozwoju prowadzi pan minister Kwieciński. 

W związku z tym chciałbym zapytać Ministerstwo Rozwoju i Pana Premiera Morawieckiego, jakie do-

kładnie są to prace, na czym polegają, jakie rozwiązania będą przyjęte, kiedy będą one zaprezentowane Sena-

towi i kiedy mają być wdrożone. 
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